
 
 

 

 

Zápis z 99. schůze VV ŠSČR 

Praha, 23. června 2015 
 

Přítomni: Viktor Novotný, Marek Vokáč, Rostislav Svoboda, Petr Buchníček, Petr Pisk 

 

Omluveni: Petr Záruba, Jiří Havlíček 

 

Hosté:  František Štross (generální sekretář ŠSČR), Jan Kolašín (sekretář ŠSČR), Martin Petr (předseda 

KMK), Jan Kovář (místopředseda PŠS), Zdeněk Urban (předseda RK), Miloslav Partl (člen RK). 

 

 

1. Zahájení, určení zapisovatele a ověřovatele 
zápisu 

 

Schůzi zahájil v 17:13 předseda V. Novotný. Zapisovatelem byl určen František Štross, ověřovatelem 

Viktor Novotný. 

 

2. Schválení zápisu z 98. schůze VV ŠSČR   
 

Usnesení 99/1: VV ŠSČR schvaluje zápis z 98. schůze VV ŠSČR. 

 

Příloha 1: Zápis z 98. schůze VV 
 

3. Schválení programu 99. schůze VV ŠSČR 
 

  Bod programu Předkladatel 

1 Zahájení, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu V. Novotný 

2 Schválení zápisu 98. schůze VV ŠSČR V. Novotný 

3 Schválení programu 99. schůze VV ŠSČR V. Novotný 

4 Zpráva předsedy ŠSČR V. Novotný 



 
 

 

 

5 Potvrzení usnesení per rollam F. Štross 

6 Zpráva sekretariátu F. Štross 

7 Zpráva předsedy OK F. Štross 

8 Kontrola úkolů F. Štross 

9 Fundraising ŠSČR V. Novotný 

10 Návrhy projektů financovaných z EU V. Novotný 

11 Zpráva hospodáře R. Svoboda 

12 Zpráva předsedy KMK M. Petr 

13 Změna webu ŠSČR J. Havlíček 

14 Zpráva předsedy KM J. Havlíček 

15 Zpráva předsedy TMK M. Vokáč 

16 Zpráva předsedy STK P. Záruba 

17 tht Extraliga družstev P. Záruba, V. Novotný 

18 Zpráva předsedy LK V. Novotný 

19 Zpráva KR P. Harasimovič 

20 Různé   

21 Závěr   

 

Vzhledem k nedodaným podkladům bylo navrženo stáhnout body Koncepce soutěží dospělých, 

Zpráva delegáta FIDE a MČR v bleskovém šachu. 

Usnesení 99/2: VV ŠSČR stahuje z programu body Koncepce soutěží dospělých, Zpráva delegáta FIDE 

a MČR v bleskovém šachu. 

Usnesení 99/3: VV ŠSČR schvaluje program 99. schůze VV ŠSČR.  

4. Zpráva předsedy ŠSČR 



 
 

 

 

Zprávu předsedy uvedl V. Novotný. 

Novinky ze sportovního prostředí 

Patrně jste zaznamenali změnu na postu ministra školství, Marcela Chládka nahradila Kateřina 

Valachová, pro kterou z prozatímního sledování není sport tak důležitý jako pro jejího předchůdce. 

Zprávy z kuloárů hovoří o tom, že náměstkem pro sport by se měl stát dosavadní vrchní ředitel 

odboru sportu a mládeže Mgr. Pavel Šulc, JUDr. Petr Hulínský, Ph.D. by se měl stát politickým 

náměstkem.  

Na prvním Semináři neolympijského sportu, který pořádala „moje“ komise neolympijských sportů 

ČOV, zmínil předseda ČOV Jiří Kejval mj. předpokládané finanční změny – z loterií bychom letos měli 

dostat všechny 4 splátky, celkový objem peněz by mohl být ještě větší než vloni, díky např. sázkám na 

MS v hokeji, a to i přes to, že 40 milionů je nasměrováno na kraje, aby se zvýšila odpovědnost krajů 

za financování sportu. Třeba můj Liberecký kraj už vyhlásil výzvu, jediným kritériem určil počet 

mládežnické základny a pro debatu o juniorech je ve výzvě zajímavé, že horní hranice platí podle toho 

kterého sportovního odvětví – tedy hranice juniorů má i takovýto finanční dopad na nižší články. Že 

se ŠSČR zvýšil podíl díky nárůstu základny mládeže, ukázala již první splátka. 

U financování z MŠMT je pozitivem, že po letech se konečně změnil dlouhodobý výhled státního 

rozpočtu a počítá se rovnou se 3 miliardami (dříve 2,2 mld. a během roku se hledaly cesty na 

doplnění ke 3 miliardám). Řeší se nárůst až o 3 další miliardy, navýšení by mělo směřovat do nového 

programu – dolů klubům a jednotám na sportoviště, kde je historický dluh až 60 miliard. Pro nás by 

se nic podstatného měnit nemělo, ostatních 7 programů zůstane patrně jako v roce 2015. 

Technologicky je připravena Centrální matrika sportu, řeší se ale legislativa směrem k ochraně 

osobních údajů – ta by mohla spuštění systému zdržet. Přenastavení programů by mohlo proběhnout 

po OH v Riu v roce 2016.  

Jedním z témat semináře byla olympijská Agenda 20+20 – 40 doporučení MOV. V příspěvcích od 

některých svazů zaznělo, co vše dělá jejich mezinárodní federace pro zvýšení popularity a 

sledovanosti, které jsou důležitými předpoklady ke globálnímu úspěchu každého sportu a tím i 

zařazení na program OH, jde např. o slučování sportů (baseball a softball), změny pravidel atd. OH se 

nyní více otevírají, důležité slovo při výběru sportů bude mít vždy i pořádající země. FIDE je jednou 

z 26 federací (z 35 sportů mimo program her uznaných MOV), která poslala žádost o zařazení na 

program OH v Tokiu. Na shortlist se nakonec dostaly baseball&softball, bowling, karate, kolečkové 

sporty, sportovní lezení, squash, surfing a wushu. Žádost šachu plnila titulky spíše jako kuriozita – 

např. zde. Směrem k divákům máme totiž co dohánět. Jako malý příspěvek ŠSČR navrhuji proto 

videosoutěž, která by zároveň zapropagovala náš YouTube kanál. 

Když jsme v nejvyšších patrech sportovní politiky, zmiňme ještě dění ve Sport Accordu, což je vedle 

Mezinárodního olympijského výboru (MOV) jedna z nejdůležitějších mezinárodních sportovních 

organizací, kde předseda Marius Vizer celkem ostře vystoupil proti uzavřenosti elity v MOV a tvrdě 

narazil – poté co některé významné federace začaly pozastavovat své členství ve Sport Accordu, 

http://www.olympic.cz/text/108--odvody-z-loterii-do-sportu
http://gamesbids.com/eng/olympic-sports-bids/from-chess-to-american-football-tokyo-2020-receives-26-applications-for-olympic-program-inclusion/


 
 

 

 

nakonec pod tlakem kritiky odstoupil. Mimochodem ve výkonném výboru SA je od nedávna i Kirsan 

Iljumžinov, který je zároveň předsedou International Mind Sports Organisation, která pořádá Mind 

Sport Games. 

Na semináři hovořil i ředitel ČT Sport Jiří Ponikelský. Pořady jako je naše V šachu poněkud ohrožuje 

aktuálně projednávaná novela mediálního zákona, když mj. zkracuje sponzorské vzkazy na 5 sekund a 

dává programu pouze 7 minut reklamy denně.  

Slovenský šachový zväz zvolil nového prezidenta, Františka Jablonického. Na gratulaci reagoval 

prohlášením, že po vzoru našich prezidentů jede na svou první zahraniční návštěvu do ČR – na turnaji 

v Č. Budějovicích bude mj. s J. Havlíčkem diskutovat projekt Didaktických her, spojení šachu 

s matematikou. Z videozáznamů konference mě zaujal např. zájem o vysokoškolský šach, z kterého 

bychom si měli brát příklad.  

Dění v ŠSČR – buďte aktivní 

V rámci debat o tom, jak zlepšovat šachové prostředí u nás, bych vyzdvihnul debatu o ženském 

šachu. Velmi rád bych zřídil Komisi žen, která by se jako iniciativní a poradní orgán věnovala ženám za 

šachovnicí. Obdobně by mohly vzniknout Komise sportovců, Komise rodičů, (sub)komise 

akademického šachu, Komise rekreačního šachu, Komise dobrovolnictví, Komise seniorů... Na 

Slovensku mají třeba Komisi historickou.  

To jsou všechno důležité oblasti šachového života, na které, přiznejme si, nemají členové VV již čas. 

Stanovy umožňují VV ustanovit jakoukoliv odbornou komisi (může ale jít např. i o diskusní platformu 

či cokoliv méně formálního, i když asi se není čeho bát ani s komisemi), ale potřebovali bychom 

především projevený zájem zdola. Proto pokud byste se chtěli angažovat, nebojte se mi ozvat. 

Různé 

Věnoval jsem se jednání ohledně spuštění maďarského serveru Learningchess.net v ČR, dění kolem 

Mitropy, tht Extraligy, financování z EU, nového sídla ČUS, návrhům smluv, debatám ohledně 

mládežnických a juniorských soutěží, statutu Nadačního fondu na podporu šachu v ČR a řadě dalších 

témat. Vyhlašoval jsem MČR mužů a žen v Havlíčkově Brodě. 

Situace v PŠS 

Na závěr tohoto bodu dostal slovo místopředseda Pražského šachového svazu J. Kovář a osvětlil 

aktuální situaci v PŠS, kde k 28. 6. 2015 odstoupil předseda A. Šimeček. VV PŠS může dle řádů 

fungovat i bez předsedy, VV plánuje volební konferenci na konec tohoto roku, A. Šimeček vyzýval ke 

konferenci mimořádné, kdy lze ale očekávat problém s usnášeníschopností. 

 

Usnesení 99/4:  VV ŠSČR bere na vědomí zprávu předsedy. 

 

Úkol 99/1: Připravit videosoutěž – TV přenos šachové partie – KMK. 

https://www.youtube.com/watch?v=jg5OitV8gZc&list=PLMkQRbFxIr5zI_pdqnF2uOXNGMUYxBG9g&index=15


 
 

 

 

 

5. Potvrzení hlasování per rollam 

VV ŠSČR potvrzuje hlasování učiněná per rollam: 

Usnesení 99/5: VV ŠSČR schvaluje Sportovní kalendář pro sezónu 2015/2016. 

Usnesení 99/6: VV ŠSČR zavazuje rozpočet 2016 částkou 30.000 Kč na dotaci pro pořadatele trojkola 

tht Extraligy. 

6. Zpráva sekretariátu 
 

F. Štross předložil zprávu sekretariátu za uplynulé období. 

 

Hlavní náplně práce uplynulého období mimo běžnou agendu: 

Byly vytvořeny smlouvy s pořadateli MČR v bleskovém šachu družstev, Poháru družstev v rapid šachu 

a MČR mládeže v rapid šachu. 

Ve spolupráci se SKŠ a SŠP byl na MŠMT zaslán aktualizovaný registr soutěží. 

Na MŠMT byl zaslán výkaz výsledků z ME žen včetně výsledkové listiny. 

Na ME družstev mládeže bylo přihlášeno dívčí družstvo ŠK Světlá nad Sázavou, celkem budou 

startovat 3 družstva z ČR. 

Z Městského soudu v Praze přišlo usnesení ohledně zápisu Šachového svazu Plzeňského kraje do 

veřejného rejstříku. Měl by tam být zapsán dnem nabytí právní moci (24. června). 

Do dotazníku ČUS byly vyplněny předběžné požadavky ŠSČR ohledně nového sídla ČUS. 

Byly rozdistribuovány produkty ChessBase zakoupené s 50% slevou pro reprezentační hráče. 

Na základě dohody s ChessBase probíhá překlad webového rozhraní serveru playchess.com do 

češtiny. 

15. června skončila uzávěrka konkurzu na sportovního sekretáře ŠSČR. Do konkurzu se přihlásilo 

celkem 9 zájemců. Se všemi byly domluveny termíny na pohovory. 



 
 

 

 

Sekretář J. Kolašín a administrativní pracovnice Trang Nguyenová se zúčastnili školení firmy 

Stormware ohledně účetního programu Pohoda. 24. 6. se zúčastní ještě jednoho školení. 

Z plánovaného rozpočtu bylo uhrazeno 2.000 Kč na nákup starších šachových knih podle výběru J. 

Kalendovského, který přislíbil poskytnout databázi partií z těchto starších periodik. 

Proběhla schůzka se zástupcem cestovní kanceláře Fractal ohledně objednávání a nákupu letenek. Při 

té příležitosti jsme požádali o nabídku skupinových letenek pro ME družstev na Islandu a MS mládeže 

v Řecku. 

Proběhla schůzka se zástupcem pojišťovací společností Renomia ohledně pojištění majetku. 

V předstihu byl zarezervován Hotel Slunce pro Konferenci ŠSČR plánovanou na 27. 2. 2015. 

Byly rozeslány děkovné dopisy na všechny hotely, které poskytly nabídku na uspořádání Mitropa 

Cupu 2016. 

Ve spolupráci s KMK byl vytvořen propagační leták ohledně informací o Mitropa Cupu 2016. 

V Praze bylo objednáno ubytování pro reprezentanty navrátivší se z Mitropa Cupu. 

Online soupravy byly zapůjčeny na MČR družstev mladších žáků, Open České Budějovice a Zlatou 

Prahu. Do Zaječic na MČR starších žáků byly zapůjčeny hodiny. 

Byly pořízeny fotky a videa z ČEZ CHESS TROPHY a zveřejněny na digitálních kanálech ŠSČR. 

Obdrželi jsme protokol o kontrole z Pražské správy sociálního zabezpečení, viz příloha.  

Usnesení 99/7: VV ŠSČR bere na vědomí informace ze sekretariátu. 

 

Příloha 2: Protokol o kontrole z PSSZ  

7. Zpráva předsedy OK  
 

F. Štross informoval o zprávě Organizační komise. 

 

Do ŠSČR byly přijaty 2 nové oddíly – ŠK Olympia České Budějovice a Šachový klub ZŠ Brno, Vedlejší. 

http://www.chess.cz/db/clen.php?oid=80595&onazev=%C5%A0K%20Olympia%20%C4%8Cesk%C3%A9%20Bud%C4%9Bjovice
http://www.chess.cz/db/clen.php?oid=80596&onazev=%C5%A0achov%C3%BD%20klub%20Z%C5%A0%20Brno,%20Vedlej%C5%A1%C3%AD


 
 

 

 

K 22. 6. nemá uhrazenu fakturu za členské příspěvky 2015 celkem 14 oddílů. Oddíly již byly 2x 

zaurgovány, přičemž při druhé urgenci byly upozorněny, že pokud fakturu neuhradí do měsíce 

splatnosti, bude jim dle ES účtována sankce ve výši 500 Kč a zároveň, že jim naskakuje penále 

z každého dne prodlení. 

K 22. 6. bylo uskutečněno 95 přestupů, viz příloha. 

M. Šmajzr na základě smlouvy se společností Seznam.cz aktualizoval tabulku oddílů ŠSČR pro portál 

Firmy.cz. 

Místopředsedovi ČUS panu Hájkovi byla z členské databáze poskytnuta data ohledně šachových 

oddílů z Opavy nutná k žádosti o dotaci ze samosprávy města Opavy. 

Usnesení 99/8: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu předsedy OK. 

Příloha 3: Přestupy k 22. 6. 2015 

8. Kontrola úkolů 
 

F. Štross informoval o průběžném plnění úkolů. 

 

Usnesení 99/9: VV ŠSČR bere na vědomí kontrolu úkolů. 

 9. Fundraising ŠSČR 
 

Téma Fundraising ŠSČR uvedl V. Novotný. 

 

ŠSČR se v poslední době dařilo navyšovat příjmy z veřejných zdrojů, především od státu (MŠMT) a 

ČOV (podíl na penězích z kurzových sázek a loterií), které nám umožnily zlepšit zabezpečení činností 

v ŠSČR ve všech oblastech a i nastartovat některé prorůstové programy. Každoroční škrty 

v rozpočtech předkládaných jednotlivými komisemi a úseky ale ukazují, že peněz není nikdy dost a 

další prostředky by pomohly akcelerovat některé záměry (mládež, talenti, reprezentace), zlepšit naše 

akce či spustit projekty, na které se zatím peníze nenašly (např. v oblasti propagace). Nazrál tedy čas 

pro aktivní fundraising – získávání dalších zdrojů. 

 

ŠSČR má od roku 2003 vousaté pravidlo o provizi 30% z čistého zisku pro zprostředkovatele 

sponzoringu. Sice nebylo mnohokrát uplatněno, ale jelikož málokterému sponzorovi, který přispívá 



 
 

 

 

na nějakou dobrou věc, se líbí, že nemalou část prostředků může stát zprostředkování smlouvy s ním, 

myslím, že nastal čas toto pravidlo zrušit. Jako čistější forma mi přijde angažování fundraisera, který 

by měl shánění peněz v popisu své práce, čímž by jednak byla zajištěna aktivita ŠSČR v oslovování 

sponzorů a vyřešil by se zároveň citlivý problém provizí. Jeho úkoly by byly: 

 pečovat o stávající partnery  

 oslovovat nové partnery 

 vyhledávat vhodné produkty pro fundraising 

 pořádat fundraisingové eventy (simultánky, turnaje, charitativní akce, crowd-funding atp.) 

 informovat čtvrtletně VV ŠSČR o svých aktivitách 

 

Diskuze: 

Pro ŠSČR bude přece vždy výhodné, pokud nějaké prostředky sežene. Zdůrazněna potřeba motivace 

zprostředkovatele, jinak se nikdo aktivně nesnaží či může sponzora nesměrovat tam, kde provizi 

dostane.  

Motivační složku odměny by měl mít i fundraiser, bude-li zřízen, neměl by ale odkrajovat peníze dané 

na konkrétní účel. Shoda byla nad nepřesností formulace z roku 2003, Z. Urban navrhl od sumy pro 

výpočet provize odečíst náklady na realizaci smlouvy (zajištění reklamy). Většina se shodla na tom, že 

do těchto nákladů je potřeba počítat i náklady na reklamní prostor v pořadu V šachu, jelikož by ale 

ŠSČR hradil výrobu pořadu tak jako tak, měla by se počítat jen jejich část, a tato by se patrně měla 

měnit v čase podle využití televizního reklamního prostoru. 

 

Úkol 99/2: Formulovat usnesení o provizi pro fundraisera po odečtu přímých přiřaditelných nákladů a 

paušalizovat ČT – hospodář. 

 

Úkol 99/3: Připravit návrh smlouvy s fundraiserem – sekretariát/hospodář. 

10. Návrhy projektů financovaných z EU 
 

Materiál k návrhům projektů financovaných z EU předložil V. Novotný. 

 

Nejprve připomenutí: 

OBECNÉ INFORMACE – Erasmus+ 

- Podpora EK  je zaměřena na sport na základní (grassroots) úrovni 
- Aktivity mají sloužit k rozvoji evropské dimenze ve sportu skrz vytváření, sdílení a šíření 

zkušeností a vědomostí o problémech dotýkající se sportu na evropské úrovni.  
- Podporované akce  

o Partnerství pro spolupráci (sítě partnerských organizací) 
 Nejméně 5 organizací z pěti různých zemí 



 
 

 

 

o Neziskové evropské sportovní akce   
 Nejméně 12 organizací z 12 různých zemí 

- Dále jsou z rozpočtu podporovány: 
o Budování know-how v oblasti sportu na evropské úrovni (studie, shromažďování 

dat, průzkumy…). 
o Podpora networkingu a strukturovaného dialogu se sportovním prostředím 

(Evropské sportovní Fórum, konference, semináře). 
 

PODPOROVANÉ OBLASTI  

- Integrita sportu – boj proti dopingu, manipulaci s výsledky sportovních utkání, násilím na 
stadionech a diskriminaci.  

- Řádná správa a dvojí kariéra sportovců 

- Dobrovolnictví ve sportu 

- Podpora sociálního začleňování, rovných příležitostí, a zdraví prospěšné fyzické aktivity  

 

Minule jsme se seznámili se základními parametry možného financování z EU a dohodli se na 

předložení návrhů projektů. Nepřišly žádné, předkládám pár svých nápadů.  

 Spolupráce v projektu Šachy do škol v naší zóně – propojení organizací na úrovních svazů, 

škol, univerzit, klubů z 5 zemí zóny (ČR, Polsko, Slovensko, Maďarsko, Rumunsko) – všude by 

mohli uvítat z projektu placené manažery, kteří by se tématu věnovali, sdílení zkušeností na 

seminářích, nákupy vybavení, rozvoj IT pro tuto oblast, mezinárodní školní turnaj atd. 

 Šachové legendy – šachisté mají oproti jiným sportům delší kariéru, nicméně někdy po 50. 

roku jde výkonnost obvykle nezadržitelně dolů. Aby byli mladí nadšenci ochotni pustit se do 

tohoto rizika, abychom pomohli s obživou stárnoucím velmistrům, můžeme se věnovat jejich 

druhé kariéře, která by ale zůstala spojena se šachem a týkala by se především trénování 

talentů a propagace šachu (publikování, komentování, simultánky atd.). Spolupráce by 

probíhala na úrovni svazů, oddílů příp. zařízení, kde by mohli legendy dlouhodobě působit 

(šachové školy).  

 Management of Grassroots Chess – projekt by podporoval tahouny šachových oddílů 

(pracujících s mládeží) směrem k jejich profesionalizaci či lepšímu finančnímu zabezpečení 

(pokud by šlo financovat přímo z projektu). Jinak alespoň obligátní možnosti školení 

v různých dovednostech, svaz by především mohl získat manažera dobrovolníků, který by 

nastartoval systematickou práci s oddílovými manažery (funkcionáři). 

  Rovné příležitosti, sociální začleňování – trenéři by se mohli profesionalizovat, když by svůj 

čas věnovali trénování sociálně vyloučených skupin – zajímavé jsou např. věznice, domovy 

důchodců (aktivní stáří), romská komunita, problémová mládež (či lépe bezproblémová 

z problémových lokalit) atd.  



 
 

 

 

 Akce – Mitropa Cup junior, European Mind Sports Festival, GM Challanger (turnaj o normu 

GM, kterého se účastní velmistři 50+ (druhá kariéra) a mladí talenti)  

M. Vokáč dále navrhl uspořádání mezinárodního turnaje žen, projekt navazující na výuku šachu pro 

předškolní věk a vzdělávání trenérů. R. Svoboda do potencionálních projektů navrhl uspořádání 

Přeboru škol na jednom místě ve velkém reprezentativním sále. Tyto nápady je třeba podrobněji 

rozvést, poté se o nich poradit se zástupkyní ČOV v Bruselu. 

Usnesení 99/10: VV ŠSČR bere na vědomí návrhy na projekty s možností financování z EU. 

Úkol 99/4: Zjistit způsob financování projektu z evropských dotací při mezinárodním zapojení – V. 

Novotný. 

11. Zpráva hospodáře  
 

R. Svoboda předložil svou zprávu. 

Stav účtů a pokladen k 22. 6. 2015 

Bankovní účet GE:               10.576.590,26 Kč 

Bankovní účet ERA – Aréna:                       0,00 Kč 

Bankovní účet ERA – ČOV:      2.321.880,04 Kč 

Bankovní účet ERA – zasilatelství:         103.802,14 Kč 

Pokladna Praha, korunová:                  35.767 Kč 

Pokladna Ostrava, korunová:                  13.090 Kč 

Pokladna Praha, eurová                                        10.309,88 Kč  (378,97 euro) 

Termínovaný účet, JaT:                     2.561.467,01 Kč 

Termínovaný účet, Artesa:            2.543.682 Kč 

Běžný účet, Artesa:                       0,14 Kč 

Celkem                 18.166.588,47 Kč 

 

Termínovaný vklad Artesa  

Pro půlroční termínovaný vklad (2,5 mil. Kč) u spořitelního družstva Artesa se mění zákonné 

podmínky. Novela zákona o spořitelních družstvech zavádí pro prostředky uložené do záložny od 1. 7. 

2015 nové pravidlo, podle kterého výše úročeného termínovaného vkladu klienta nesmí překročit 

desetinásobek souhrnu jeho členských vkladů. Zjednodušeně řečeno od tohoto data bude muset 

členský vklad klienta záložny činit alespoň 10% z výše jeho nově založeného termínovaného vkladu. 

Případná část termínovaného vkladu, která překročí tento limit desetinásobku, nebude klientovi 

úročena. Toto omezení se nebude až do 31. 12. 2017 uplatňovat na prostředky vložené na 

termínovaný vklad nejpozději do 30. 6. 2015.  



 
 

 

 

Artesa nám nabídla bezplatné předčasné ukončení stávajícího termínovaného vkladu s úrokovou 

sazbou 1,9%. A převedení celé částky 2.543.682 Kč + úroky z tohoto účtu na termínovaný vklad 

s 36měsíční výpovědní lhůtou. Máme na výběr mezi dvěmi termínovanými vklady:  

- Artesa Standard, který je úročen 2,75% (jen pro stávající klienty), výběr možný kdykoliv do 
výše 50% vkladu, sankce za předčasný výběr 1,5% z vybírané částky, úročení po skončení 
období, 

- Artesa Bonus, který je úročen 1,85% plus bonusem ve výši úročení 1,0% , výběr možný 
v případě ročního výročí, sankce za předčasný výběr 1,5% z vybírané částky, , úročení po 
skončení období. 
  

Doporučuji zřídit termínovaný vklad Artesa Standard, protože se zde dá vybírat kdykoliv a sankce za 

předčasný výběr nedosahuje ani výše ročního úroku. 

Usnesení 99/11: VV ŠSČR schvaluje převedení stávajícího půlročního termínovaného vkladu u 

spořitelního družstva Artesa, Politických vězňů 21, Praha 1, s úrokem 1,9% a vkladem 2,5 mil. Kč na 

nový termínovaný vklad Artesa Standard s 36 měsíční výpovědní lhůtou a úročením 2,75%.  

Smlouva s M. Šmajzrem 

Byl zpracován návrh smlouvy, který byl projednán se zpracovatelem LOK. Návrh smlouvy je zpracován 

dle podmínek stanovených VV ŠSČR na schůzi VV ŠSČR č. 94. Ve smlouvě se ladí již jen technické 

termíny. 

   

Usnesení 99/12: VV ŠSČR schvaluje předložený návrh smlouvy a pověřuje hospodáře předložením 

k podpisu. 

Odpis pohledávky 

Mezi dlužníky Šachového svazu ČR je také Šachový oddíl Rotava, který dluží šachovému svazu ČR 

krajské registrační poplatky. Na plnění ve výši 480 Kč byla 14. 9. 2013 vystavena faktura splatná 14. 

10. 2013. Faktura nebyla uhrazena. Na písemné a telefonické urgence nikdo v oddílu nereagoval. Dle 

informací z Krajského šachového svazu Karlovy Vary oddíl nevykazuje žádnou činnost a v následujícím 

roce v ŠSČR neobnovil registraci a v duchu našeho registračního řádu zaniklo jeho členství ve svazu.  

 

Usnesení 99/13: VV ŠSČR schvaluje odpis nedobytné pohledávky za TJ Rotava – šachový oddíl z 14. 9. 

2013 ve výši 480 Kč. 

 

Různé 

Byla vytištěna Metodika pro trenéry šachu, druhé doplněné a opravené vydání v počtu 1000 kusů. 

Rozdělení do skladů - 850 kusů Galerie Dolmen, 120 kusů sekretariát Praha, 30 kusů hospodář Zlín. 

  

Celková výše pohledávek po lhůtě splatnosti je 74.920 Kč. Celkem se jedná o sedmnáct dlužníků, 
z toho je 14 oddílů, které neuhradily fakturu z jarního fakturačního období 2015. 
  



 
 

 

 

Usnesení 99/14: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu hospodáře. 

 

Úkol 99/5: Předložit k podpisu smlouvu s M. Šmajzrem – R. Svoboda. 

 

Příloha 4: Smlouva s M. Šmajzrem 

12. Zpráva předsedy KMK 
 

Zprávu KMK předložil M. Petr. 

 

Smlouva s Bison&Rose  

Byl aktualizován návrh smlouvy, viz příloha. Po pečlivém prozkoumání jednotlivých bodů jsem toho 

názoru, že to za ty peníze stojí. Co všechno je ve smlouvě: 

- 2 tiskové konference za rok, spolupráce s ČT, psaní tiskových zpráv, poradenství, editace 
článků, marketingové materiály, monitoring médií, osobní schůzky, atd.  

Většina z těchto věcí probíhá. Za poslední měsíc jsme řešili např. smlouvy z grantového řízení, dresy 

mládeže, prezentaci pro sponzory, kalendář akcí, seznam novinářů, monitoring médií, sponzory V 

šachu. Je potřeba agentuře zadávat úkoly dle smlouvy. Například v minulém roce jsme jako svaz měli 

možnost uspořádat 2 tiskové konference, proběhla jen jedna. (Ta byla velmi úspěšná, byl to obrovský 

rozdíl oproti pokusům z minulých let s výjimkou roku 2005.) 

Kauzy, kterou má Bison&Rose s Janstou, jsem si vědomý. Můj názor je, že Souček není Bis a kvůli 

konfliktům šéfa nemá smysl ukončovat kvalitní spolupráci, která probíhá. Je tady argument, že 

chceme mít dobré vztahy s ČOV, ČUS a je ke zvážení, zda v tom případě spolupracovat s agenturou, 

která se pohádala s někým, kdo je vysoko postavený. To dávám VV ke zvážení, osobně to považuju za 

spekulaci. 

Navrhuji prodloužení smlouvy v aktualizované verzi. 

Reprezentační dresy mládeže 

Bylo osloveno několik firem (Alpine pro, Merchandising for you, Tenet, OP Tiger, ALEA, Puma), aby 

zaslaly do 30. 6. své návrhy na vzhled a ceny dresů. Předběžně počítáme s vyrobením 100-150 dresů, 

cena cca 300-350 Kč s DPH za jeden dres. Měly by mít moderní střih s rozlišením dívčích a 

chlapeckých dresů plus kvalitní materiál. Na schůzkách KMK jsme zvažovali možnost přešití starých 

dresů novým logem, ale to jsme zamítli kvůli vzhledu. Mám osobní zkušenost z dospělé olympiády 

v Norsku 2014 - ženy si z vlastní iniciativy pořídily olympijskou kolekci Alpine pro, která byla moc 

hezká, byť nešachová, na druhé straně muži dresy neměli. Jen trička, která se na vrcholné 

reprezentační akci nosit nedala. Přimlouvám se tedy za investici do kvality, byť se jedná o dětské 

soutěže. 



 
 

 

 

Co se týká využití starých dresů, mají staré logo, takže by v nich děti neměly hrát na mezinárodních 

soutěžích. Navrhuju dresy využít jako ceny na reprezentačních soustředěních, táborech, soutěžích, 

atp. 

Smlouvy s výherci grantové soutěže na popularizaci šachu 

Petr Souček na nich průběžně pracuje. Věnuje se také propagaci akcí v Klatovech. Simultánka 

s Vlastimilem Hortem, která bude 4. 7., už má reklamu na veřejném portálu Kudy z nudy, jednáme o 

možnosti reportáže do pořadu V šachu. 

 

Různé 

V souvislosti s diskuzí na téma formátu MČR mě napadlo, že by šla udělat anketa mezi šachisty 

během Czech Open nejen na tohle téma. Představoval bych si to tak, že se k šachovnicím, kde se 

hraje, rozdá papír formátu A5 s nadpisem třeba „Anketa ŠSČR, zajímá nás Váš názor“, pak tam budou 

anketní otázky např. na formát MČR, nebo na plánované rozdělení mládežnických kategorií, pak 

prostor pro návrhy, atd. U párty stanu se zřídí schránka, kde se vyplněné ankety budou 

shromažďovat. Náklady budou třeba 5-10 tisíc podle rozsahu ankety a náročnosti zpracování, 

můžeme za to získat názory šachistů (na největším turnaji v ČR) a ještě si jako svaz udělat pozitivní 

reklamu, že se o názory zajímáme.  

Problém je, vymyslet otázky, na které můžeme dostat relevantní odpověď a něco, co nás zajímá. Jsou 

takové? 

Usnesení 99/15: VV ŠSČR schvaluje prodloužení smlouvy s Bison&Rose. 
 

Usnesení 99/16: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu předsedy KMK. 

 

Příloha 5: Aktualizovaný návrh smlouvy s Bison&Rose 

 

Příloha 6: Monitoring médií květen 2015 

  

13. Změna webu ŠSČR 
 

Informace ohledně výběru dodavatele nového webu ŠSČR zaslal J. Havlíček. 

 

Do výběrového řízení se nakonec přihlásily 4 firmy: 

 NetWings Solutions s.r.o.  

 Inizio s.r.o. 

 Atelier Dokument s.r.o. 

 TOVARNA CZ, s.r.o. 



 
 

 

 

Nabídky jednotlivých firem se lišily cenou i obsahem: 

NetWings Solutions s.r.o. 

Cenová nabídka 140.000,-Kč (bez DPH), avšak bez konkrétní reakce na naší poptávku. Zaslali pouze 

obecnou nabídku zpracovanou pro podobné případy s cenovou rozvahou. Nedodali návrh homepage, 

nevyslovili se k našim požadavkům, zaslali pouze konkrétní nabídku pro jinou společnost (jako ukázku 

své práce) s tím, že verzi pro nás dodají později. Nic již už nedorazilo. 

Inizio s.r.o. 

Cenová nabídka 347.540,-Kč (bez DPH) a navíc nabízí podporu za poplatek 6000,-Kč/měsíc. Nabízí 

vlastní redakční systém. Zadáním se zabývali, navrhli homepage dle mých požadavků, které bylo 

později součástí zadání. 

Atelier Dokument s.r.o. 

Cenová nabídka 346.000,-Kč (bez DPH). Vlastní návrh homepage, evidentně nad ním přemýšleli. 

Vlastní redakční systém (dle jejich tvrzení modulární, vyvinutý objektově orientovanými nástroji). 

TOVARNA CZ, s.r.o. 

Cenová nabídka 276.000,-Kč (bez DPH). Firma s nejlepším přístupem, jako jediná se zúčastnila 

jednání, které jsme kvůli dodávce webu svolali.  Jako redakční systém nabízí open source WordPress, 

případně Drupal. Jsou přístupní k jednání, trochu znají šachovou problematiku. 

Výběrová komise se shodla, že cenové nabídky značně převyšují námi požadovaný rozsah prací (v 

upřesněném zadání jsme prakticky veškeré práce nad databází přenesli na dodavatele databáze, 

upustili jsme od požadavku migrace dat). Dodavatel nového webu se bude zabývat výhradně 

designem nového webu, dodáním redakčního systému a vytvořením základní struktury webu. Dále 

dodáním fóra a spoluprací se svazovou databází. 

Proto bylo doporučeno VV oslovit další subjekty a stávajících firem se dotázat, zda správně pochopily 

rozsah zadání. 

Společnost NetWings s.r.o. stále nedodala žádnou konkrétní nabídku, společnosti Inizio s.r.o. a 

Atelier Dokument s.r.o. nijak na upozornění nereflektovaly. 

Společnost TOVÁRNA s.r.o. opět vstřícně reagovala a zaslala po konzultaci novou cenovou nabídku na 

148.000,-Kč (bez DPH), přičemž v grafice již zohlednili některé mé připomínky. 

V rámci porovnání cenové hladiny byly osloveny další dvě společnosti, které se mi při práci při nad 

zadáním nového webu připadaly jako zajímavé. Reagovala pouze jedna, zato její chování bylo velice 

profesionální. Prakticky okamžité reakce, evidentně odborná fundovanost. Jedná se o společnost 

Litea Solution s.r.o. Její cenová nabídka je 157.600,-Kč (bez DPH). Společnost nabízí open source 

redakční systém WordPress. Grafický návrh homepage je již více orientován na mobilní zařízení. Jde o 

společnost, která je svojí úrovní minimálně o jednu úroveň nad ostatními účastníky výběrového 



 
 

 

 

řízení. Používá profesionální metodiku na vývoj software (ITIL) známou z velkých projektů. Proto jako 

jediní navrhli termínový kalendář, platby až dle odvedené práce, kontrolní body projektu. Zde je 

největší předpoklad dodržení termínů a ceny. 

Výběrová komise ve složení: Jan Lamser, Jiří Havlíček a Jan Kolašín se jednohlasně rozhodla pro 

nabídku společnosti Litea Solution s.r.o. 

V průběhu prací na webu jsem po diskuzích s dodavateli a připomínkách kolegů dospěl ke změně 

některých názorů, takže bych rád provedl některé „kosmetické „ změny na homepage. Především 

bych tam umístil dlaždici „Chci hrát šachy“, pak bych kalendář problémistů nahradil kalendářem 

mládeže a změnil bych i hlavní menu (odstranil bych problémový, korespondenční a akademický šach 

a nahradil je statistikou, filtrem, Elo žebříčky a případně další položkou). Prosím též kolegy o 

závěrečné připomínky či náměty. 

Usnesení 99/17: VV ŠSČR schvaluje výběr dodavatele pro nový web ŠSČR dle doporučení výběrové 

komise, firmu Litea Solution s.r.o. 

Usnesení 99/18: VV ŠSČR pověřuje Jiřího Havlíčka a Jana Kolašína součinností s dodavatelem. 

Usnesení 99/19: VV ŠSČR pověřuje Jiřího Havlíčka přípravou smlouvy s dodavatelem svazové 

databáze panem Janem Paukertem. 

Usnesení 99/20: VV ŠSČR pověřuje všechny předsedy komisí, aby do příští schůze VV určili 

odpovědné osoby za správu obsahu webových stránek svých komisí. 

Úkol 99/6: Uzavřít smlouvu s dodavatelem nového webu s platebními podmínkami a časovými 

termíny dle nabídky dodavatele – J. Havlíček. 

 

 14. Zpráva předsedy KM 
 

Zprávu předsedy KM zaslal J. Havlíček. 

 

KM ŠSČR vyhodnotila konkurzy na národní mistrovství jednotlivců. 

 Mistrovství Moravy a Slezska 2015 pro kategorie U10-U16 bude pořádat SK Slávia Orlová 

v termínu 27.10. – 1.11.2015 v hotelu Dlouhé Stráně v Koutech nad Desnou. 

 Mistrovství Čech 2015 po U8-U10 bude pořádat 1.Novoborský ŠK v termínu 13.-17.11.2015 

v rekreačním středisku Poslův mlýn. 

 Mistrovství Čech 2015 po U12-U16 bude pořádat ŠK Světlá nad Sázavou v termínu 24.-

31.10.2015 v hotelu Skicentrum Harrachov. 



 
 

 

 

KM ŠSČR řešila protest klubu Ždár ohledně postupu do 1. ligy mládeže. KM ŠSČR se jednohlasně 

usnesla, že dle SŘ má vítěz nižší soutěže přímý postup do soutěže vyšší. Tedy žádná další podmínka 

třeba ve formě baráže. Proběhlou komunikaci připojuji. 

Usnesení 99/21: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu předsedy KM ŠSČR. 

15. Zpráva předsedy TMK 
 

M. Vokáč přednesl zprávu TMK. 

 

Reprezentační úsek 

Reprezentační družstva mužů a žen se zúčastnil soutěže Mitropa cup 2015 v Rakousku. Muži skončili 

na 7. místě a ženy na pěkném 6. místě z 10. 

 

Ve spolupráci se sekretariátem je řešena otázka optimální dopravy na ME družstev 2015 v Reykjavíku.  

Mitropa cup 2016 

Proběhlo závěrečné jednání s manažerem hotelu Olympik a se zástupcem AVE-kontakt Petrem 

Laušmanem. 

 

Termín soutěže byl stanoven na 18. 6. – 27. 6. 2016 (so-po) v hotelu Olympik, Praha. 

S vedením hotelu byly dojednány turnajové prostory včetně nutného zázemí, a předjednáno i 

ubytování a stravování účastníků. 

Jako optimální forma dalšího postupu se jeví smluvní pověření firmy AVE-kontakt pořadatelstvím 

soutěže, ředitel turnaje Jan Mazuch. AVE-kontakt je připraven provést kompletní technické zajištění 

akce, předběžně je domluvena spolupráce se sekretariátem při zajištění online přenosu a webové 

zpravodajství ze soutěže (Jan Kolašín), ředitel turnaje doladí se sekretariátem optimální metodu 

komunikace se zvanými federacemi, většinu komunikace by měl zajistit ředitel turnaje.  

Smluvní formu je vhodné doladit při další schůzi VV plánované do Pardubic vzhledem k současnému 

vytížení AVE-kontaktu přípravou červencového festivalu. Do té doby by si měl VV ŠSČR vyjasnit svou 

představu výše a podoby svých ekonomických závazků vůči pořadateli, konkrétní požadavky a 

závazky v mediálně-propagační oblasti a zájmy ve sponzorské oblasti. Případné jednání ECU board je 

možno se soutěží Mitropa 2016 spojit vzhledem k výhodnějším hotelovým podmínkám v daném 

termínu, je ale doporučeno tuto akci řešit formálně odděleně od Mitropa cup 2016. 

Mládež 

Zprávu za reprezentační úsek mládeže podává RTM David Kaňovský – viz samostatná příloha. 

 



 
 

 

 

V projektu KTCM bylo v současné době schváleno 10 krajských projektů, další 4 projekty jsou v řízení 

(Plzeňský, Liberecký, Vysočina, Jihomoravský). Podrobnosti v přiložené tabulce.  

Byl vydán pokyn sekretariátu zahájit proplácení stanovených záloh 30.000 Kč těm krajům, které mají 

schválen svůj projekt KTCM. 

Úsek vzdělávání trenérů 

Byl realizován první webinář pro trenéry 15. 6. 2015 za účasti cca 30 trenérů různých kvalifikací. 

Webinář byl nahráván a bude publikován na webu ŠSČR v bloku webinářů. Podle prvních reakcí se 

zdá, že webinář byl hodnocen kladně a že je vhodné v této formě vzdělávání trenérů pokračovat. 

Další webinář pro trenéry se pokusíme připravit v srpnu, nejpozději v první polovině září. 

 

Bude vypsán a zveřejněn na webu ŠSČR další cyklus školení trenérů 2. třídy, zahájení v září 2015. 

Do závěrečného vyhodnocení projektu ČOV „Díky trenére“ byli zařazeni i trenéři šachu Pavel Benčo, 

Petr Vaněk, Jiří John a Petr Herejk. 

Usnesení 99/22: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu předsedy TMK ŠSČR. 

Úkol 99/7: Doladit detaily smlouvy s AVE kontaktem ohledně Mitropa Cupu 2016 – R. Svoboda. 

Příloha 7: Zpráva RTM 

Příloha 8: KTCM – schválené projekty 

16. Zpráva předsedy STK 
 

Zprávu STK zaslal P. Záruba. 

 

Po posledním VV se 24. 5. 2015 taktéž v Havlíčkově Brodě uskutečnila schůze rozšířené STK. Zápis 

schůze je možné nalézt na: 

http://www.chess.cz/www/assets/files/informace/stk/zapisy/Zapis_STK_2015.pdf.  

 

Na této schůzi byly připraveny tyto dokumenty: 

 

Sportovní kalendář: 

http://www.chess.cz/www/assets/files/informace/stk/druzstva/1516/TK_2015_2016.pdf  

a rozpisy lig řízených ŠSČR 

 

tht Extraliga: 

http://www.chess.cz/www/assets/files/informace/stk/druzstva/1516/Rozpis_Extraliga_1516.pdf  

http://www.chess.cz/www/assets/files/informace/stk/zapisy/Zapis_STK_2015.pdf
http://www.chess.cz/www/assets/files/informace/stk/druzstva/1516/TK_2015_2016.pdf
http://www.chess.cz/www/assets/files/informace/stk/druzstva/1516/Rozpis_Extraliga_1516.pdf


 
 

 

 

 

1. a 2. liga: 

http://www.chess.cz/www/assets/files/informace/stk/druzstva/1516/Rozpis_1_a_2_liga_1516.pdf   

  

Momentálně probíhá přihlašování do těchto soutěží, kdy termín pro podání přihlášek končí 30. 6. 

2015. 

 

Turnajem v Mostech u Jablunkova byla ukončena série GP v rapid šachu. Vítězem celé série se stal IM 

Vojtěch Plát. V současné době STK připravuje rozpis a konkurzy na pořadatele této soutěže na příští 

sezónu. 

 

STK vypsala konkurz na pořadatele závěrečného trojkola tht Extraligy s termínem pro přihlášky do 3. 

7. 2015. 

 

Zároveň STK pracuje na koncepci soutěží dospělých, kde bohužel došlo z důvodů zdravotních obtíží a 

následného pracovního vytížení předsedy STK ke zpoždění. Projednání této koncepce by tedy mělo 

být přesunuto na následující VV. 

 

Usnesení 99/23: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu STK ŠSČR. 

 

17. tht Extraliga družstev 
 

Zprávu k nadcházející sezóně tht Extraligy družstev podal V. Novotný: 

 

Po ročním fungování partnerství s advokátní kanceláří Továrek, Horký a partneři je potřeba doladit 

nastavení pravidel a použití poskytovaného plnění ve výši 150.000 Kč ročně. 

Za loňský ročník jsme se s hospodářem dohodli proplatit všechny Petrem Piskem dohodnuté činnosti 

v souvislosti s extraligou.  

Pro následující ročník navrhuji využít peníze takto: 

Dotace pořadateli trojkola 30000 Zvýšení z 15 tis., ale vč. pohárů, medailí atd. 
Podpora online - 
1500Kč/zápas = 6000/tým 72000 Zvýšení podpory klubů z 1000 Kč 

Propagace tht Extraligy 48000 

 
Design webu a jeho plnění, propagační materiál pro kluby 
(partiáře, stojánky, propisky, podložky atd.) atp. 

Celkem 150000 
  

http://www.chess.cz/www/assets/files/informace/stk/druzstva/1516/Rozpis_1_a_2_liga_1516.pdf


 
 

 

 

Zvýšení dotace na trojkolo již prošlo hlasováním per rollam, aby mohl být vyhlášen konkurz. Největší 

část bych nasměroval přímo do klubů, když on-line vysílání je i nejdůležitější formou propagace 

soutěže. Poslední část padne na propagaci partnera a web, kde zatím nemůžeme spoléhat na jeho 

nahrazení novým webem ŠSČR. Web tht Extraligy vytvořil Pavel Šimáček, který jako jediný může na 

něj i doplňovat informace (což není optimální, navíc když obvykle sám hraje). Ale chce pokračovat, 

jen je potřeba s ním dojednat úpravy, doplnění informací (např. možnost umístění log sponzorů klubů 

k online přenosům, historie soutěže atd.) a vyřešit aktuální zpravodajství, komentáře partií atp. 

Zodpovědnost za tuto část rozpočtu a celou soutěž by měla mít STK. Předpokládá se koordinace 

s vedoucím soutěže, sekretariátem, KMK a P. Šimáčkem.   

Usnesení 99/24: VV ŠSČR schvaluje rozpočet tht Extraligy a pověřuje STK kompletním zajištěním 

soutěže.  

Úkol 99/7: Připravit přehled a časový plán činností na zajištění propagace tht extraligy na základě 

schváleného rozpočtu ve výši 48.000 Kč – STK. 

 

18. Zpráva předsedy LK  

Zprávu předsedy LK představil V. Novotný. 

 

Trvá neaktivita většiny členů LK v souvislosti s resty, sám jsem mnoho času pro LK nenašel, situace 

zůstává nedobrou. Pokusím se najít do LK další členy. 

   

Začal jsem s STK řešit aktualizaci Soutěžního řádu dle záměrů z konference a rozšířené schůze STK. 

  

U Stanov čekám na vzor pro oddíly, ke svazovým stanovám a předpisu pro kraje jsme se zatím vůbec 

nedostali. 

 

Vyřešili jsme dotaz OK na Přestupní a registrační řád. 

 

Usnesení 99/25:  VV ŠSČR bere na vědomí zprávu předsedy LK. 

 

19. Zpráva KR   

Zprávu KR zaslal P. Harasimovič. 

KR našla náhradu za odstoupivšího člena Jaromíra Skálu v FA Jiřině Prokopové z TJ Jiskra Hořice v 



 
 

 

 

Podkrkonoší. Jiřina Prokopová je nositelkou mezinárodního rozhodcovského titulu FIDE Arbiter a má 

za sebou bohatou rozhodcovskou praxi jak v ČR (např. ME Mládeže 2012 v Praze, Czech Open, THT 

Extraliga), tak v zahraničí (ME v Rapid Šachu 2014 v polské Vratislavi). Členem KR se J. Prokopová 

stane po jmenování do funkce Výkonným Výborem ŠSČR. 

 

Usnesení 99/26:  VV ŠSČR jmenuje FA Jiřinu Prokopovou do funkce člena Komise Rozhodčích ŠSČR. 

 

Úkol 99/8: Aktualizovat kontakty KR na webu – sekretariát. 

 

20. Různé 
 

MČR v bleskovém šachu 2015 

P. Pisk požádal o čas na rozmyšlenou do konce června, zda se opět stane hlavním organizátorem MČR 

v bleskovém šachu. 

 

Termín a místo 100. schůze VV a schůzky s KŠS 

Jubilejní 100. schůze VV ŠSČR se uskuteční v Pardubicích v pondělí 20. července. Na ní pak naváže 

v úterý 21. července plánovaná schůzka s kraji. 

 

Úkol 99/9: Zajistit prostory pro 100. schůzi VV ŠSČR (včetně ubytování pro členy VV) a pro schůzku 

s KŠS – sekretariát. 

 

21. Závěr 
 

V. Novotný poděkoval všem za účast a ukončil schůzi ve 24:00. 

 

 

.....................................          ..................................... 

Zapsal:  František Štross                                     Ověřil: Viktor Novotný 

 

                                                                          

 

Soupis nových úkolů: 

Úkol 99/1: Připravit videosoutěž – TV přenos šachové partie – KMK. 



 
 

 

 

Úkol 99/2: Formulovat usnesení o provizi pro fundraisera po odečtu přímých přiřaditelných nákladů a 

paušalizovat ČT – R. Svoboda. 

Úkol 99/3: Připravit návrh smlouvy s fundraiserem – sekretariát/R. Svoboda. 

Úkol 99/4: Zjistit způsob financování projektu z evropských dotací při mezinárodním zapojení – V. 

Novotný. 

Úkol 99/5: Předložit k podpisu smlouvu s M. Šmajzrem – R. Svoboda. 

Úkol 99/6: Uzavřít smlouvu s dodavatelem nového webu s platebními podmínkami a časovými 

termíny dle nabídky dodavatele – J. Havlíček. 

Úkol 99/7: Doladit detaily smlouvy s AVE kontaktem ohledně Mitropa Cupu 2016 – R. Svoboda. 

Úkol 99/8: Aktualizovat kontakty KR na webu – sekretariát. 

Úkol 99/9: Zajistit prostory pro 100. schůzi VV ŠSČR (včetně ubytování pro členy VV) a pro schůzku 

s KŠS – sekretariát. 

 
Přílohy: 

Příloha 1: Zápis z 98. schůze VV 
Příloha 2: Protokol o kontrole z PSSZ  
Příloha 3: Přestupy k 22. 6. 2015 
Příloha 4: Smlouva s M. Šmajzrem 
Příloha 5: Aktualizovaný návrh smlouvy s Bison&Rose 
Příloha 6: Monitoring médií květen 2015 

Příloha 7: Zpráva RTM 

Příloha 8: KTCM – schválené projekty 

 

 

 
 

 
 

 

 

 

 

 


